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Møre og Romsdal Døveforening, 
Storevågen 75, 6020 Ålesund. 
 
Teksttelefon:      70 14 62 64 
Vanlig telefon:    70 14 04 35 
Telefaks:             70 15 41 69 
E-post:          mrdovf@online.no 
Leder: Lorents Ness, 
Røsslyngveien 2C, 
6011 Ålesund. 
Teksttelefon:     70 14 31 84 
Deltidsansatte: 
Organisasjonssekretær: 
Leif Gunnar Kvernberg. 
Velferdssekretær: 
E-post: velfsekr@online.no 
Elisabeth Kolvik. 
Underavdelinger: 
Ålesund Døves Aktivitetsklubb 
Leder: Harald Oppigård, 
Søre Holsmyra 6, 
6030 Langevåg. 
Teksttelefon:     70 19 37 80 
 
Ålesund Døves Bridgeklubb 
Leif Gunnar Kvernberg, 
Myrdalsveien 16, 
6011 Ålesund. 
Teksttelefon:     70 14 49 44 
 
Romsdal Døvblittseksjon 
Leder: Bjørg Halås, 
Frænaveien 61B, 
6400 Molde 
Teksttelefon:     71 25 34 42 
 
Døves Menighet 
Leder: Tone R. Elvenes, 
Skjong, 
6050 Valderøy. 
Teksttelefon:     70 18 20 62 
 
Grupper/Utvalg: 
Pensjonistgruppa 
Leder: Trygve Krogstad, 
6030 Langevåg 
Teksttelefon:     70 19 29 33 
 
Tegnspråkutvalget: 
Leder: Tone R. Elvenes 
Skjong 
6o50 Valderøy, 
Teksttelefon:     70 18 20 62 

Grønne små knopper på bjørketrærne, det er fint det. Det ligger så 
mye forventning i våren, og  i alt som spirer og gror. Kanskje får vi 
en fin sommer i år ??? !! 
 
PÅ  DET NYE DØVESENTERET  liker vi oss godt vi to som job-
ber her. Det har vi inntrykk av at også  
medlemmene gjør. Lokalene har vi så smått begynt å få leiet ut, til 
konfirmasjon og barnedåpselskap. 
 
Som du kan se inni bladet, blir det en aktiv vår. Her finnes det stoff 
om det som skal skje framover: Årets døvestevne i august, tur  
For pensjonistene i mai, Barneklubbens utflukt i juni og Døves  
Menighets tur til Grip i juni. Dessuten blir det nytt  
fellessamling med Bergen Døveforening på Hjelle i Sogn og Fjorda-
ne i august. 
 
Kristiansundsgruppa  skal på tur til Magne Gaustad på Averøya 
torsdag den 30. mai. 
 
På nasjonaldagen vår den 17. mai blir det som vanlig feiring på Dø-
vesenteret, med kaker kaffe og underholdning.  
Hurra – hurra ! 
 
Om dette står det mer om inni bladet. 

 

MANGE TAKK 
Møre og Romsdal Døveforening ønsker å rette en 
stor og varm takk til dere alle som ga pengegaver i 
forbindelse med innvielsesfesten på 
 Døvesenteret. 
Oppsummeringen hittil viser at det kom inn  
kr.  16 350 kr i gaver. 
Dessuten fikk vi flotte bilder, spill og leker. 
Det kom mange flotte planter også. 

Igjen mange takk til dere alle. 



  KONTORTID FOR VELFERDSSEKRETÆREN: 
  MANDAG OG ONSDAG KL. 10.00 - 15.00 +  
   SISTE FRE.  KVELD I MÅNEDEN 
 
  KONTORTID FOR ORGANISASJONSSEKRETÆREN 
  MANDAG  KL. 07.30 - 12.15 
  ONSDAG   KL. 07.30 - 13.30   
  TORSDAG KL 18.00  - 21.00 
  FREDAG    KL. 07.30 - 13.30  

HAR DU E-POST PRIVAT, så vil jeg gjerne ha den sendt hit.  
Jeg håper etter hvert å få bygget opp et arkiv over alle våre med-
lemmer som har E-post. Så kan jeg etter hvert sende ut informasjon 
fra foreningen via E-post etter hvert. Derfor send din E-postadresse 
til:                   
                      mrdovf@online.no 

DØVESTEVNE 23-25 AUGUST 
Det tradisjonelle stevnet sammen med Bergen Døveforening i august måned, er denne gang lagt til et 
hotell på Hjelle. 
Fra internett sakser vi følgende:  
Hjelle Hotell er et koselig familiehotell, som er drevet av samme familie siden 1896. Hjelle ligg ved 
østenden av Strynsvatnet i Stryn Kommune - midt mellom kommunesenteret Stryn (27 km) og Stryn 
Sommerskisenter (20 km). Stort areal langs vatnet hører til hotellet. Rolig sted med storslagen natur og 
atmosfære av gammel bygdekultur. Jostedalsbreen Nasjonalparksenter ligger kun 5 km frå hotellet.  
 Der er også en motellavdeling med 12 rom. 
 
Vi har også reservert to store flotte hytter ca 500 m fra hotellet. 
For dere som har internett så finner dere informasjon om stedet på : http://www.hjelle.com/ 
Som vanlig må vi ha påmelding fra dere som ønsker å være med. Dere kan også ta kontakt med kontoret 
på Døveforeningen for mer informasjon. Prisene vi har fått ligger på ca  750 per person for 2 døgn.  
I tillegg kommer mat som blir på ca kr. 540 per person for full pensjon fra fredag kveld til lunsj søndag. 
 
I skrivende stund er det ikke bestemt hvor mye foreningen vil gi i støtte per person. Men jeg regner med 
at det vil bli tatt opp på et styremøte med det første. Og jeg tror at styret vil bidra med en bra støtte til de 
som vil være med på denne samlingen. 
Vi satser nå på å få til et mye bedre program enn det som var i fjor i Sogndal. 
 
Så til dere som er interessert i å være meg, gi beskjed til Leif Gunnar på kontoret. Så skal vi komme 
med mer informasjon etter hvert utover våren.                                                           
 

Nedenfor ser en noen bilder som er hentet fra stedet og hotellet. 
 
 
 
 

                                      Avstandar: 
115 km frå Sandane Lufthamn, Anda 
160 km frå Ålesund,  50 km frå Geiranger 
75 km frå Nordfjordeid,  
330 km fra Bergen 
Forbindelse med Norway Bussexpress til Oslo, Bergen 
og Trondheim. 



 
 

ARTIG SVØMMING  
Barneklubben arrangerte svømming 
lørdag 20. april i Langevåg Røde 
Kors.  
11 barn og 10 voksne kom og de 
fleste badet. Vi var heldige som 
fikk hjelp av Solveig og Anna som 
tidligere med steking av vafler og 
dekking av bordet på loftet.  
Der kunne vi spise boller og vafler 
og slappe av etter svømmingen.  
Vi gjentar gjerne med svømming 
senere enten på Moa eller i  
Langevåg.  
***  

 Kirsti. 

TIL SALGS: 
Døveforeningen ønsker å selge  
1 stk bordkomfyr/hybelkomfyr. Det er den 
som er brukt på kjøkkenet i Katevågen 2. 
Den er lite bruk og i god stand. Prisen blir 
vi nok enige om. 
Flere opplysninger fåes i Døveforeningen. 
 
Legger ved et bilde av komfyren. 

 
TUR TIL SVINØYA 
 
Barneklubben arrangerer tur lørdag 1. juni. 
Det blir avreise med motorbåt ”Trio” fra  
Nørvasundkaia kl. 13.00 og retur fra Svinøya 
kl. 16.00. 
 
Det vil bli variert program der ute. 
 
Vi må ha påmelding til denne turen, så derfor ta 
kontakt med Kirsti F. Lefstad på  
ttlf  70 19 31 45  
eller SMS  917 95 317. 
 

Fristen  er 27. mai. 
 

 
PENSJONISTGRUPPA: 
Det planlagte møtet i Pensjonistgruppa 
onsdag den 15. mai, går ut.  Isteden blir 
det tur til Trygve sin hytte onsdag den 8. 
mai. Vi møtes utenfor Døvesenteret kl 11.00 
og kjører i privatbiler dit. Der venter Inger 
Anne på oss med kaffe og litt å spise.  
Håper på fint vær. 
Vi gleder oss ! 
 

Elisabeth Kolvik 

 
Velferdssekretæren vil igjen minne besøkstjenesten. Husk at det er som regel de som 
sier ifra som får mest besøk. Det er også mulig å møtes på nøytral grunn, viss det  
passer bedre, som på en kafe, eller lignende. Vær ikke redd for å si fra ! 
 
Hilsen Elisabeth (velferdssekretær) 



REFERAT FRA ÅRSMØTET 9. MARS 2002 
Årsmøtet ble gjennomført lørdag 09.03.2002 i foreningens nye lokaler i Storevågen 75. 
Leder Lorents Ness ønsket alle velkommen og ved opptelling var 42 tilstede, hvorav 7 ikke hadde stemmerett. 
Førs ble det 1 minutts stillhet til minne om Torbjørg Larsen som gikk bort siste år. 
 

Tor Inge Gausnes ble valgt til dirigent og Leif Gunnar Kvernberg til referent. 
To Inge takket for tilliten og spurte om det var bemerkninger til dagsordenen, noe ingen hadde. 
Valg til å undertegne  protokollen ble: 
Kirsti Fylling Lefstad, Vibeke Olsen og Harald Oppigård. 
Så gikk årsmøtet gjennom beretningen for siste år  og de punkter som ble kommentert var: 
Deltakere på årsmøtet i FFO Ålesund var: 
Erlend Holsen og Solveig. Dette var uteglemt. 
Tone R. Elvenes ønsket å opplyse at det gjennomføres flere tegnspråkkurs rundt om, men at det er andre som dri-
ver disse. Slik en leser beretningen så kan det oppfattes som om det ikke er noen slike kurs her. 
Døves Forlag strykes som ansvarlig for utgivelsen av Døves Tidsskrift, da det er Designtrykkeriet som har ansva-
ret nå. 
Tillitsmannskonferansen ble gjennomført 10. november og ikke 11. som det står i beretningen. 
Med disse endringer ble så beretningen godkjent av årsmøtet. 
 

Regnskapet ble så lagt frem.  
Det kom en del spørsmål i denne saken men ingen som hadde med regnskapsoppstillingen å gjøre. 
Revisorrapporten ble så lest opp. Regnskapet ble godkjemt. 
 

Innkomne forslag. Det forelå kun et forslag til behandling og det var fra styret som ikke ville øke kontingenten for 
2002. 
Alle støttet dette forslaget og ble vedtatt. 
Så ble budsjett for år 2002 lagt frem. 
Organisasjonssekretæren forklarte at dette budsjettet var stort sett etter samme opplegg som tidligere år.  
Det legges ikke opp til store endringer i driften. 
Inntektsgrunnlaget er veldig usikkert for dette året også, så derfor legges det opp til et forsiktig budsjett. 
Det kom en del spørsmål til enkelte punkter , og alle ble besvart. 
Budsjettet ble godkjent. Dermed takket møteleder for seg og overlot valgene til valgkomiteen. 
 

Det ble informert om at følgende sitter ett år til i styret: 
Lorents Ness, Eirik Heggem og Ragnhild Øyen 
Valgkomiteens forslag til to nye i styret var: 
Erlend Holsen og Jo Arve Furland. 
Vedtatt. 
Valg på leder: 
Lorents Ness. 
Vedtatt. 
Valg på varamedlemmer: 
Solveig Olsen, Adolf Standal og Magne Gaustad. 
Vedtatt. 
Valg på revisorer: 
Beate Erga og Martin Stavaas vara: Vidar Farstad 
Vedtatt. 
Valg på Kulturutvalg: 
Vibeke O. Larsen, Kirsti F. Lefstad og Torbjørg Fiskergård. 
Vara: Elisabeth Kolvik 
Vedtatt. 
Så ble valg av ny valgkomite overlatt til salen: 
Arne Karlsnes, Tone R. Elvenes og  Kristine Stiansen  
Vara: Martin Stavaas 
Vedtatt. 
 
Lorents Ness takket så for ny tillit som leder. Han rettet en takk til møteleder og valgkomiteen og til tolkene for 
godt utført arbeid. Takk ble også gitt til de som gikk ut av styret og andre verv. Han ønsket de nye velkommen. 
Han minnet så om innvielsesfesten senere i kveld.  
Med dette ble møtet hevet.  



 
 

Tur til Grip, 2. juni! 
 

Døves Menighet inviterer til en spennende tur 2.juni.  Da skal vi til Grip, den lille øya utenfor Kristiansund.  Øya 
er et gammelt fiskevær som er fraflyttet.  Men om sommeren livner øya til igjen.  Da kommer de tilbake de som 
bodde der for noen år siden, og ellers er det et populært turistmål. 
Vi skal ha gudstjeneste i den gamle trekirken fra 1700-tallet, og vi skal spise god mat. 
Vi får vel også noe informasjon om historien til Grip. 
Det er mulig at det kommer noen fra Trondheim til denne turen! 
 
Reise:  Vi reiser med privatbiler til Kristiansund.  Anbefaler å starte fra Ålesundsområdet ca. kl.0900. 
Båt fra Kristiansund:  kl.1300   (halv times overfart) 
Båt fra Grip:           kl.1800. 
 
Pris:  Båt;   150,- t/r (halv pris for barn) 
          Mat;  Lunchtallerken på Grip, ca. kr.80,- pr. person. 
 
          Dessuten må dere beregne med ferge, - bom og bensinutgifter utenom. 
 
Påmelding:  P.g.a. båt og mat, bør vi vite hvor mange som kommer. 
          Send påmelding til døvekapellan innen 16.mai! 
 

Påmelding til Griptur, 2.juni: 
 
Navn:___________________________________________________________ 

Tlf:                                                  Antall: Voksne______       Barn:______ 

Hvor mange ledige bilseter?____________ 

Må sitte på med andre? Ja?__________Nei?_____________ 
 

Grip Stavkirke 

Tur til Bergen, 14.-16.juni 
I forbindelse med at det kommer 12 engelskmenn fra Manchester til Bergen denne helgen, ønsker vi å arrangere tur fra 
Møre.  Det var i fjor at 17 vestlendinger fra Døves Menighet reiste til Manchester, og 5 av disse var fra Møre.  Nå er det 
altså en gjenvisitt i Bergen! 
Foreløpig er det ikke avgjort hvordan vi reiser, det avhenger litt av hver enkelts lommebok… 
Fly eller buss er mulig, men også privatbiler om det er interesse for dette (det blir nok billigst). Buss er hyggelig, men da 
mister vi noe av programmet i Bergen. 
Engelskmennene skal bo på hotell Dreggen som koster kr.850,- pr. døgn i enkeltrom, og kr.1050,- for dobbeltrom (pr.
døgn).   Vi tenker at de fleste fra Møre vil bo privat hos venner. 
Hvis ikke, kan døvekapellan prøve å ordne overnatting på hotell eller pensjonat. 
 
Her nevnes litt av programmet: 
Fredag;          samling i Døvekirken på kvelden. 
Lørdag;               Sightseeing, møte med biskop, lunsj i Grand Selskapslokaler, tur på Fløyen, kveldsbønn i Mariakirken. 
Søndag;              Gudstjeneste i Døvekirken og hagefest. 
 
Det kommer til å bli en stor opplevelse, så bli med! 
Påmeldingsslipp sto i forrige nr av Kontaktposten. Ta kontakt med odd Erling om du lurer på noe. 



 

TEATERINTERESSERT?? 
 
Er det noen som er interessert i å være med på å danne en  
teatergruppe ? 
Vi vil forsøke å få tak i en instruktør til å lære oss hvordan vi skal  
spille, men da må vi vite hvem som har lyst å være med på dette her. 
Vi synes det er på tide å vise døvesamfunnet at vi lever også i Åle-
sund ! 
Da er det bare å våkne opp nå og sette i gang. 
Vårt formål blir i Stavanger den 11. – 13. oktober, der det blir arrangert 
kulturdager for døve i år. 
For å være med, er fristen: 1.juni. 
 
Dere kan kontakte kulturutvalget om dere har lyst å være med på dette, eller melde 
dere på skjemaet i døveforeningen. 
 
 
Hilsen Kulturutvalget v/Kirsti, Vibeke og Torbjørg 

KULTURUTVALGET 
 som består av Kirsti F. Lefstad, 
Vibeke O. Larsen og Torbjørg 
Fiskergård melder at de har hatt 
møte og valgt Kirsti som leder. 

Her ser vi leder i Aktivitets-
klubben, Harald Oppigård gi 
en hjelpende hånd til Johan 
Solheim med montering av 
nettverkskort. 

⇒ 

DATAPARTY 
 
Fredag den 12. og lørdag den 13. april ble det gjennomført et vellykket dataparty på 
Døvesenteret. 
De begynte fredagskvelden og fortsatte lørdag til kl 04.00 om natten. Det var 10  
personer var samlet, og fylte hele salen med alt datautstyret i tillegg til seg selv. 
Mange kom for å lære å surfe på internett. Veldig sosialt også og de som ikke hadde 
vert med før, synes dette var alle tiders! 
De laget gryterett, spiste potetgull og brus som de koste seg med innimellom alle  
spillene! 
Mange kom lang vei for å være med, og døveforeningen fikk også et nytt medlem. 



 

 
NESTE NUMMER 

 av Kontaktposten vil komme ut 
ca. 1. juli. 

 
 

Stoff til dette nummeret  
må vi ha senest 25. juni.   

JENTEBØLGEN – ÅLESUND lørdag 6. juni. 
 
Alle spreke damer eller jenter med godt humør, 
oppfordres herved til å melde dere på ! 
Det blir sosialt samvær etter jentebølgen. 
Møtested:  Sunnmørshallen kl 19.00 
Pris pr. person:   kr 130.- 
Under 18 år     :  kr   75.- 
 
OBS: påmeldingsfrist: 17. mai. 
Påmeldingsskjema på Døveforeningen,  
Eller via SMS: til Vibeke O. Larsen  
 926 19 730 

VÅRFEST LØRDAG 25.MAI KL 19.00 
 
HIPP – HURRA !  Nå er det på tide med en dundrende vårfest på Døvesenteret! 
Da døveforeningen fyller 78 år den 24. mai, så blir det 2 fluer i en smekk. 
Det blir servert reker med tilbehør, og dere kan spise så mye dere orker for  
kr 100.- nam,nam. For de som ikke er medlemmer, koster det kr. 150. 
Salg av drikkevarer. 
Selvsagt blir det underholdning og musikk å danse til! 
Alle er hjertelig velkommen, og husk å ta med godt humør hjemmefra ! 
 
Bindende påmeldingsfrist : 17. mai. 

Det blir hengt opp et påmeldingsskjema på døveforeningen. 
Påmelding via SMS: Kirsti F. Lefstad tlf: 917 95 317 
 
P.S. For dere som ikke liker reker, blir det servert gryterett i stedet. 
Hilsen Kulturutvalget 

17. mai feirer vi dagen  
på Døvesenteret kl. 16.00, slik det 
har vært tradisjon i mange år.  
Barneklubben skal lage til leker og  
underholdning for barna ute, om  
været blir bra.  
Kanskje blir det leker for voksne 
også?? 
Det vil bli solgt kaker og annet godt. 

 
VEL MØTT ALLE SAMMEN 



   
 

 

Returadresse: Møre og Romsdal Døveforening, Storevågen 75, 6020 Ålesund 

 
SERVERINGSLISTE 
 
 

2.   Mai: Kirsti F. Lefstad          - Kjell Olsen 
17. Mai: Torbjørg Fiskergård    - Erlend Holsen 
27. Juni: Inger Anne Krogstad - Trygve Krogstad 
15. Aug:  Sissel  Pedersen       - Jo Arve Furland 

B 
 

 
 
Dersom det 
ikke passer å 
servere den  
dagen du er 
oppsatt med, 
ta kontakt 
med noen 
andre på lis-
ten for å  
bytte dag. 
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Møre og Romsdal Døveforening, 
Storevågen 75, 6020 Ålesund. 
 
Teksttelefon:      70 14 62 64 
Vanlig telefon:    70 14 04 35 
Telefaks:             70 15 41 69 
E-post:          mrdovf@online.no 
Leder: Lorents Ness, 
Røsslyngveien 2C, 
6011 Ålesund. 
Teksttelefon:     70 14 31 84 
Deltidsansatte: 
Organisasjonssekretær: 
Leif Gunnar Kvernberg. 
Velferdssekretær: 
E-post: velfsekr@online.no 
Elisabeth Kolvik. 
Underavdelinger: 
Ålesund Døves Aktivitetsklubb 
Leder: Harald Oppigård, 
Søre Holsmyra 6, 
6030 Langevåg. 
Teksttelefon:     70 19 37 80 
 
Ålesund Døves Bridgeklubb 
Leif Gunnar Kvernberg, 
Myrdalsveien 16, 
6011 Ålesund. 
Teksttelefon:     70 14 49 44 
 
Romsdal Døvblittseksjon 
Leder: Bjørg Halås, 
Frænaveien 61B, 
6400 Molde 
Teksttelefon:     71 25 34 42 
 
Døves Menighet 
Leder: Tone R. Elvenes, 
Skjong, 
6050 Valderøy. 
Teksttelefon:     70 18 20 62 
 
Grupper/Utvalg: 
Pensjonistgruppa 
Leder: Trygve Krogstad, 
6030 Langevåg 
Teksttelefon:     70 19 29 33 
 
Tegnspråkutvalget: 
Leder: Tone R. Elvenes 
Skjong 
6050 Valderøy, 
Teksttelefon:     70 18 20 62 

Nå starte mange på sin etterlengtede ferie, for å koble av 
fra jobb og hverdag, for å gjøre noe annet. 
  
Da passer det å se litt tilbake på foreningsvirksomheten  
1. halvår. 
Som alle husker så flyttet vi inn i nye lokaler i februar  
måned. Dette var en stor dag for oss og med de gode  
forholdene vi nå har, skulle alt ligge til rette for at vi skal 
vokse og bli en sterk og god forening for  medlemmene. 
 
Men når det gjelder økonomi så har en del mørke skyer 
dukket opp. 
Møre og Romsdal Fylkeskommune har lagt om rutinene  
da helsereformen kom. Nå er det Fylkeskultursjefen som 
styrer tilskuddene til organisasjonene. 
Bl. a har vi slitt med å få vite hva Fylkeskommunen vil  
bidra med. Først nå i det siste vet vi noe, men vi har ikke 
fått bekreftet at Helse Midt-Norge vil betale ut sin del.  
Vi er redd systemet nå begynner å bli så stort at små  
organisasjoner som vår, kanskje ikke skal ha livets rett. 
Men vi får stå på å skrike opp! 
Vi ser at mange kommuner også har strøket oss som  
tilskuddsberettiget.  Bl. a Sula kommune, de har ikke  
bevilget oss en eneste krone selv om vi har 20 medlemmer 
der og deres tilbud til døve på hjemstedet ikke er mye å 
skryte av. 
Molde kulturstyre fant at vi ikke var berettiget til noe 
grunnet begrensede midler. Men de fant penger til en  
shæferhundklubb, radioamatører, kameraklubb, sjakklubb, 
pensjonistforeninger osv... 
Er ikke dette hobbyklubber? Det å være døv å ha et  
annet språk enn flertallet i dagens samfunn er ikke noen 
”hobby” men en kamp mot ensomhet og å få høynet  
livskvaliteten. Vi får bruke høsten til å slåss for at vi også 
skal bli hørt. Men først skal vi ta ferie og lade batteriene 
våre!                                           GOD SOMMER! 



 

  KONTORTID FOR VELFERDSSEKRETÆREN: 
  MANDAG OG ONSDAG KL. 10.00 - 15.00 +  
   SISTE FRE.  KVELD I MÅNEDEN 
 
  KONTORTID FOR ORGANISASJONSSEKRETÆREN 
  MANDAG  KL. 07.30 - 12.15 
  ONSDAG   KL. 07.30 - 13.30   
  TORSDAG KL 18.00  - 21.00 
  FREDAG    KL. 07.30 - 13.30  

HAR DU E-POST PRIVAT, så vil jeg gjerne ha den sendt hit.  
Jeg håper etter hvert å få bygget opp et arkiv over alle våre med-
lemmer som har E-post. Så kan jeg etter hvert sende ut informasjon 
fra foreningen via E-post etter hvert. Derfor send din E-postadresse 
til:                  
                      mrdovf@online.no 

NYTT OM PROSJEKTARBEIDET I DØVEFORENINGEN 
Møre og Romsdal Døveforening har vert en av de heldige foreningene i Norge, som har fått innvilget 
søknad om prosjekttilskudd 2. året på rad fra Stiftelsen Helse og Rehabilitering. 
For neste år har vi ikke sendt inn søknad, av den grunn at vi mangler et godt prosjekt tema å jobbe 
med. Men neste år skal vi komme sterkere igjen. Vi ønsker også flere samarbeidspartnere i prosjekt-
arbeidet, slik at det ikke blir bare vi to på kontoret som er med på det, og det gjelder helt fra  ide, 
planlegging, gjennomføring til sluttfasen. Innsending av søknad og rapportskriving ordner  
velferdssekretæren med. 
 
Prosjektet i år retter seg i mot yngre døvblitte som har en del hørselrest igjen, men som sliter med å få 
orden på livet sitt både i arbeid og i fritiden. Vi har nok en gang hatt god hjelp fra Hørselsentralene i 
fylket, men denne gangen har vi imidlertid ikke fått mye respons på våre forsøk å få kontakt med nye 
yngre hørselshemmede, selv om vi vet at de finnes rundt i fylket. Det er mulig at de hører så pass 
godt at de synes de fungerer slik som de har det, og vil holde på ”det gamle” så lenge som mulig.  
Det ble planlagt et møte på Døvesenteret den 20. juni, men vi fikk så få påmeldte at vi måtte avlyse 
møtet. 
Etter sommerferien skal vi ha et møte på hvordan vi skal klare å finne flere nye yngre  
hørselshemmede i fylket. 
 
Et kurs er planlagt på et hotell i fylket helgen 13.14. og 15. september. 

TAKET PÅ TOLKETIMER ER FJERNET !  
Fra 1. juli 2002 er det slutt på begrensningen i antall tolketimer til dagliglivets behov. Regjeringen  
foreslo å fjerne taket på 70 timer tolking pr år ( 100 timer for foreldre og 580 timer for døvblinde) 
Stortinget godkjente forslaget i behandlingen av revidert nasjonalbudsjett den 21. juni. Dermed er 
mangeårig kampsak for døve vunnet !  Nå er det ikke lenger antall timer til tolking som kan begrense 
aktiviteten til døve.  Tolk til hobbykurs, kjøreopplæring, sosiale aktiviteter og mye mer gis etter be-
hov. Bare mangel på tolker kan begrense mulighetene for døve. Så det er bare å håpe på at flere tol-
ker vil bosette seg i fylket vårt.  
 
Christel Iversen fra Valderøy har tatt tolkeutdanning i Trondheim og har flyttet hjem igjen.  Jorunn 
Hartveit satser på å være fulltids frilanstolk fra høsten av. Også Bjørg Råket Træthaug satser mer på 
frilanstolking. Så alle døve i Romsdal og på Nordmøre kan glede seg over bedre tilgang til tolk fra 
sitt nærområde.  Ellers fortsetter Adler Andersen som fulltids frilanstolk.  I tillegg har vi de som tol-
ker i tillegg til sine faste jobber. Til slutt må vi ikke glemme at vi har fire tolker i 3,4 stillinger på 
Hjelpemiddelsentralen ! 
 
Så selv om den nyutdannede tolken  Anne-Marthe Nerland bosetter seg i Bergen til høsten og Heidi 
Iversen for litt siden begynte som tolk i Hordaland, ser tolkesituasjonen i Møre og Romsdal lysere ut 
nå enn noen gang tidligere ! 
 
Arild Berstad 
Faglig leder for tolketjenesten på Hjelpemiddelsentralen i Møre og Romsdal 



 DØVESTEVNET 23.—25. AUGUST 02 
Døvestevnet er et tradisjonelt fellestiltak med deltakere fra Møre, Sogn og Fjordane og 
Bergen, og det er døveforeningene og Døves Menighet som arrangerer dette. I år er det 
Møre og Romsdal som har ansvaret. Dette stevnet er  
nr 33 i rekken siden starten i 1969. 
I år skjer arrangementet på Hjelle hotell som ligger 
ved østenden av Strynsvatnet. 
I tillegg er 2 hytter like i nærheten bestilt for helgen. 
Du kan lese mer om stedet på Internett:  
www.hjelle.com 
Program for helgen: 
Nærmere detaljer vil komme senere, men vi kan             
nevne de muligheter som finnes: 
Fredag: 
Ankomst og kveldsmat 
Lørdag: 
        - Fine turmuligheter  /eks. Segestad, en fjellgård 30 min. unna 
        - besøk på Jostedalsbreen Nasjonalparksenter 
        - båttur, fisking (utlån av robåter) 
        - bading?? 
        - handling i Stryn 
        - ballspill  (Bergen/Sogn mot Møre?) 
 
Priser: Litt vanskelig å si akkurat nå. Utgangspunktet er slik: opphold og mat fra fredag 
kveld til søndag lunsj er ca. kr. 1290 per person. 
For barn under 12 år betaler døveforeningen. Det er avsatt kr. 15 000 fra Trivselsmidlene 
til arrangementet, som fordeles blant medlemmene, slik at det skal bli likt å betale for 
alle. Før vi vet hvor mye hver får må vi ha et antall. Når vi har fått alle påmeldingene vet 
vi hvor mye hver må betale. 
 

PÅMELDING: 
Navn:…………………………………………………. 
 
Navn:…………………………………………………. 
 
Navn:…………………………………………………. 
Når det gjelder barn, må vi ha alder også. 
Foreløpig påmelding må vi ha innen 10. juli, for å se hvordan interessen er. 
Endelig påmelding innen 10. august. 
Send til Døveforeningen via mail, faks eller ttlf. Auto er på i ferien. 
Adresser og telefonnummer på side 1 i bladet. 
Dere kan også sende SMS til Leif Gunnar på nr. 970 15 044. 



 
 
 
PENSJONISTTUR 
Onsdag den 19. juni reiste pensjonistene til Bjørkedalen.  
Det startet med litt regn og fortsatte med mer og mer 
regn, isteden for sol som vi hadde ønsket.  
Det ble likevel en spennende og kjekk tur. 
Vi hadde første stopp hos Kjellaug på Folkestad. Veldig 
koselig og mye god mat, vi var imponert over all veden 
Kjellaug hadde hogd, to fulle uthus. (se bilde)  
Hun har mye å holde ved like, både ute og inne. Mye 
interessant å se, og tiden gikk fra oss. 
 
Da vi kom til Bjørkedalen, var tolken Arild Berstad  
allerede på plass og ventet på oss. 
Vi kikket først på ”vassaga” Erling Bjørkedal satte den i 
gang for å vise oss hvordan den virket. Det var veldig 
mye vann i fossen denne dagen, så det var bare så vidt 
han kunne starte saga. 
Erling Bjørkedal fortalte om historien bak saga: 
 ”Etter skriftlige kilder, ble den første saga laga i år 
1590. Mange sager ble laget i årene framover, men da 
sirkelsaga kom, forsvant disse gamle vassagene.   
Saxe Bjørkedal tok vare på deler, og sammen med  
andre, bygde de opp igjen vassaga, som satte fart i båt-
byggingen. Det ble brukt kile og handsag.  
I årene 1880 – 1885 ble det bygget 300 båter. Spørsmål 
til Erling Bjørkedal; ”Var det åpne båter?” – ”Ja, det var 
færing oppover til åttring.  Jekter og større båter ble også 
laget, men ble for tunge å få fraktet i sjøen ved  Kile. 
Mange langs kysten måtte vente i veldig lang tid på de 
bestilte båtene sine, derfor bevilget stortinget vei i år 
1888”. 
I Museumshuset (løa) et stykke lenger nede i dalen  
studerte vi den eneste båten som er igjen av” 4-far” fra 
1700-tallet eller ”fjørefar” som den blir kalt. (Bilde av 
den i Ålesund byvåpen) den er bygd på en spesiell måte, 
”grindebygg” Den er bygd veldig brei og lavborda for å 
bli gode seilbåter og tåle stor fiskelast. Den tålte ikke så stor sjø. Ble brukt råseil, og var gode framme. De ble kalt for 
”snedbedninger.” 
Åttringen som ble bygd på samme måten, kom senere, og var best på kysten. Den ble mye brukt til å frakte korn i tønner 
fra Danmark til Norge rundt 1812 og utover et stykke, den tiden engelskmennene blokkerte kysten. Mellom 80 – 100  
åttringer gikk i denne transportruta. Nå finnes det 20 forskjellige åttringer igjen.   
 
Erling Bjørkedal fikk også spørsmålet: ”Hva har dette tjukke hampetauet blitt brukt til og hvordan blir det laget?” Svar: ” 
Dette kommer fra båten Vesle Kari og har blitt brukt til fender. (til beskyttelse mellom båt og kai)  - Hamp blir laget av 
hamp-planten, som først blir lagt i vann, skallet skiller seg så fra planten og det er fibrene i skallet som blir brukt. Det blir 
så spunnet, tvinnet og tredd på et spesielt tannhjul. Hamp ble innført fra Russland i store baller på 1700 – 1800 tallet. 
Vanlig å lage tau på denne måten fram rundt 1900 årsskiftet. Nå er det mest nylon som blir brukt og blir laget i fabrikker.” 
 
 Til dere som er lokal kjent i Ålesundsområdet: På Reperbana i Hatlane stod et langt gult hus for 10 – 15 år siden, der de 
laget tau (rep) på denne måten av hamp. Også i Repslagergata i sentrum av Ålesund. Ute på øyene laget de også mye  
tauverk av hamp. 
 
Erling Bjørkedal kunne også fortelle om hva lin blir laget av: ”Brennesle ble innført av munker til Norge, og det ble laget 
lin av brennesle. Munkekappene er laget av lin !! 
 
Museumshuset eller løa som vi stod i, blir kalt for stykjeløe og kom egentlig fra Volda og var fra 1500-1600 tallet. Delvis 
nytt og gammelt materiale. Denne byggemåten blir delvis brukt også i dag. Mange kirker og løer har blitt bygget på denne 
måten. 
 
Vi var også på besøk hos Sigvor Bjørkedal Øvregård, der hun viste hvordan hun laget de små viking båt modellene sine. 
Hun syntes det var kjekt å fortelle til så interesserte tilhørere.  Vi takket for oss, og løp raskt inn i minibussen igjen i det 
pøsende regnværet, og satte så kursen mot Volda for å kjøpe oss  middag der. Planen var å reise til Nordfjordeid å spise 
middag der, men vi hadde brukte tiden i Bjørkedalen isteden for.  

 Gjengen fotografert før avreise utenfor Døvesenteret 



 
Da vi kom til Volda, var alle kafeene stengt, og 
det var like før vi måtte kjøre til hotellet. Først 
måtte vi prøve å stikke hodene inn for døra til 
Coop-kafeen i sentrum. Der kom vi akkurat til 
rett sted til rett øyeblikk, for kafeen var egentlig 
stengt, men Coop sjefene var akkurat ferdig med 
en god svinestekmiddag og hadde rester nok til 
oss. Vi fikk  
middagen så billig, at vi bevilget oss kaffe og 
dessert/is etterpå.  Snakk om å være heldige ! 
 
Alle var enige om at turen hadde vert spennende, 
selv om reget øste ned. Kjellaug tok ferga tilbake 
til Folkestad fra Volda, og resten av gjengen 
kjørte hjemover. 
Takk for samværet alle sammen. 
 
Elisabeth. 
reiseleder 

FRA FORELDRELAGET 
 
Irene Rødseth Hjelle som er sekretær i Foreldrelaget 
melder: 
 
Foreldrelaget har nettopp hatt styremøte, der vi  
bestemte hvor familieweekenden skal arrangeres til 
høsten.  
Helgen 27. - 29. september reiser vi tilbake til  
Ulsteinvik og Ulstein Hotell, der liker vi oss så godt. 
Sekretær har ennå ikke fått sendt ut informasjon til 
medlemmene, men kanskje de skriver med store  
bokstaver på kalenderen allerede nå når de leser det 
i Kontaktposten.  
I tillegg blir det kanskje en annen felles aktivitet,  
det må vi komme tilbake til.  
 
Ellers kan vi fortelle at Nordvestlandets foreldrelag  
for hørselshemma hadde årsmøte 16. mars og det 
nye styret ble følgende: 
Leder                 Sverre Asprem, Ålesund 
Nestleder          Johannes Hagebø, Engesethdal 
Sekretær           Irene Rødseth Hjelle, Gursken 
Kasserer           Inger Skjong, Ålesund 
Styremedlem     Kirsti Rye, Ålesund 
1. vara               Sølvi Dimmen, Volda 
2. vara               Dagny Vartdal, Hareid 
3. vara               Kristin Husøy Indreflø, Hjørungavåg 
 
Valgkommite for kommende år: 
Leder                 Hans Petter Øyen, Stordal 
                          Asgeir Vågnes, Langevåg 
Vara                  Kristin Husøy Indreflø, Hjørungavåg 
 
Revisorer:         Heidi Richardsen og Elisabeth Kolvik 
 
 

Da ønsker vi dere alle sammen 
en riktig god sommer  

HOBBYKURS TIL  
HØSTEN ? 

 
Møre og Romsdal Døveforening  
har planer om å få i gang både  
hobbykurs og tegnspråkkurs  

til høsten.  
Har du ønsker om spesielle kurs,  
så ta kontakt med Elisabeth eller  

Leif Gunnar på kontoret. 
Lorents  

Blåbærtur 31. august 
Møt opp på Moa bussterminal kl. 12. Vi kjører i privatbiler og kjører  
sammen til Dragsundet. Så går vi i naturen og ser etter og plukker blå-
bær. Men det kan bli forandringer i programmet, hvis det er for få el-
ler ingen blåbær. Da kan vi  dra en annen plass.  
Viktigst er å møte opp på bussterminalen kl. 12.  
Kle dere etter været og ta med mat og drikke og evt. grillmat.  
Barneklubben ordner med engangsgrill.  
Vi sees til en hyggelig tur sammen.  

Hilsen barneklubben v/Vibeke, Beate og Kirsti. 



 

Resultatsliste Døvemesterskapet i bridge 2002 
 
1    Leif Gunnar Kvernberg    - Erling Jacobsen         Ålesund/Bergen  70 
2     Eitan Zuckermann           - Svein Arne Peterson Oslo                    64 
3     Gunnar Løken                 - Xing Sheng She         Oslo                    62 
4     Kåre Høgsve                   - Jon Pettersen             Trondheim          59 
5     Robert Brzeszsz               - Reidar Brenden          Oslo                    46 
6     Johs. Stenseth                 - Henrik Walther           Oslo                    26 
7     Erling Kvalsund               - Kåre Egeland             Stavanger       -   32 
8     Leander Johansen           - Sverre Skarsbakk      Trondheim      -   36 
9 Gjermund Hansen         - Glenn Cooper            Oslo                -   40 
10   Per Hauklien                    - Ryszard Sosna          Drammen       -   44 
11   Arnulf Pedersen               - Ketil Kvitvær               Stavanger       -   75 
12 Ragnar Woll                  - Halvor Langeland       Drammen       -   100 
 
Mesterskapet ble holdt i Drammen 8.—9 juni 2002. 

BARNEKLUBBEN  
skal gjennomføre en utflukt til Ona 
 21.– 22 september. 
Vi har fått kr. 10 000 fra FRIFOND til turen denne 
turen. 
Dette skal bli en tur for de litt større barna her.  
Vi håper å få med så mange som mulig av de døve 
som er med i Nettverksgruppen på Spjelkavik skole. 
Sammen med andre unger av døve foreldre skal dette 
bli en fin gjeng. 
Men er det fortsatt ledig plass, tar vi med andre også. 
Vi har reservert 5 leiligheter som kan ta 30 personer.  
Turen blir lagt opp som en hyggelig helgetur med 
omvisning av det de har å vise på øya. Det skal bli 
anledning til  å fiske også. Men vi må legge opp  
programmet når vi vet hvem som blir med og hvilket 
vær vi får den helgen. 
Vi må ha en påmelding innen 31. august hvem som 
vil være med. Vi må også vite hvem som følger barnet 
på turen.  
Barneklubben stiller med mange voksne på denne 
turen også. 
Ta derfor kontakt med Døveforeningen  
v/Leif Gunnar på ttlf, mail, eller faks ellers SMS nr  
970 15 044 om flere opplysninger og påmelding.  
Nummer finner dere på 1. siden av bladet. 
 
Vi håper denne helgen skal bli en skikkelig 
opplevelse for ungene som de ikke glemmer 
fort. 
 

Her ser vi Thu og Vidar dagen etter de  
giftet seg, 21. juni hos sorenskriveren 

I JUNI MÅNED GIFTET TRE AV 
VÅRE MEDLEMMER SEG, SÅ HER 
MÅ VI HA MED BILDER: 

Beate og Jo-Arve på den store dagen 22. Juni. 



 
DØVES KULTURDAGER 2002 
 
Arrangementet er denne gang lagt til  
Stavanger . Datoen er 11.-13. oktober.. 
Det legges opp til samme opplegg som  
tidligere år. Vi har ikke fått detaljert  
program enda. Fristene for påmeldinger er 
følgende: 
For aktive og de som skal delta med kunst 
til utstillingene, er fristen 1. august. 
For oss andre som skal dit for å oppleve  
døvekultur og delta i det sosiale livet, er 
fristen 1. september. 
Døves Tidsskrift  nr. 11 har påmeldings-
skjema for de som skal dit. 
Der er det satt opp flere alternativ for overnattinger i Stavanger. For dere 
som ikke har Døves Tidsskrift, så kan dere få påmeldingsskjema her på 
kontoret. 

Døvesenteret har nylig gått til anskaffelse av 
ny oppvaskmaskin..  
Den vi hadde før ble for treg til å ta unna opp-
vasken ved større arrangement i  
lokalene. 
 
Maskinen til ca kr. 20 000, ble betalt med mid-
ler fra Frei-fondet. 
Så nå går oppvasken unna på ca 2 minutter per 
brett som legges inn i den... 

DØVESENTERET I FERIEN 
Døvesenteret er stengt fra 5. juli til 14. august. 
Velferdssekretæren og organisasjonssekretæren   

tar ut sin ferie i uke 28—31. 
Organisasjonssekretæren blir også borte i uke 32 og 33  

grunnet avspasering 
. 

Vi ønsker dere alle en riktig god sommer! 

Hjertelig takk for oppmerksomheten  i  
anledning min 50 årsdag  

Hilsen Solveig 



Tur til Grip, 2. juni 
 

En fyldig rapport kommer i juliutgaven av  
Døves Blad. Her nevnes kort at det var 54  
deltakere på turen, av disse var 16 fra  
Trondheim og 2 fra Hamar.   
Vi hadde et fantastisk vær, vindstille og varmt.  
På programmet stod det guiding, gudstjeneste i 
Grip Stavkirke, lunsjtallerken, bading for de 
sprekeste (barna) og mye sosialt. 
Det var også ønsker om lignende turer  
sammen med Trondheim senere. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Program for første del av høsten; 
23.-25.aug:   Døvestevne i Stryn, Hjelle hotell.  Gudstjeneste søndagen i Oppstryn kirke. 
28.aug:         Åpen Kirke, Volsdalen 
1.sept:            Gudstjeneste i Bergen; innsettelse av ny døvekapellan 
15.sept:         Gudstjeneste i Volsdalen kirke 
22.sept:         Gudstjeneste i Vigra kirke, tur etterpå til brukskunstsenteret ”Saga Stein”. 
25.sept:         Åpen Kirke 
6.okt:         Gudstjeneste i Volsdalen kirke 
11.-13.okt:    Døves Kulturdager 
27.okt:          Gudstjeneste i Ørsta kirke 
30.okt:          Åpen kirke 
 

Døvekapellan i Møre: 
Odd Erling Vik Nordbrønd 

T.tlf:   70 12 42 84                  / Tlf:    70 12 42 83 
Faks:   70 13 03 32                 / Mobil: 950 78 362 

                                            Hj.tlf:                                                  70 13 37 32         
                                            E-post: odd.erling.nordbrond@dovekirken.no 

 
Adr: Boks 5121 Larsgården,  6021 ÅLESUND 

 
Kontor:  ons. og tors. Kl.10-14 i Volsdalen menighetshus, Ålesund 

          

DØVES MENIGHET  
ØNSKER ALLE  
EN VELSIGNET  

OG AVKOBLENDE SOMMER! 

Her ser vi Tone R. Elvenes holde godt tak i døveprestene  
Odd Erling Nordbrønd og Per Walle. Grip stavkirke i bakgrunnen. 



 

SVINØYTUREN 1 JUNI 
Lørdag 1, juni arrangerte  
Fritidsklubben utflukt til Svinøya. 
Dette er jo blitt en tradisjon som vi 
har hatt  i flere år nå.  
Men denne gangen var også  
Foreldrelaget for hørselshemmede 
barn med sammen med oss.  
Med barn og voksne, så var vi til 
sammen 40 personer der ute...  
Også været var brukbart, slik at vi 
kunne grille maten der på øya.  
Barn kunne spille med badminton, 
ringspill eller utforske øya rundt 
om. Der var også tau som barn  
kunne slenge rundt. Som alltid før 
var det koselig å være på Svinøya. 
Vi ble fraktet med båten "Trio" 
tur/retur.  

Skrevet av Kirsti    

TORSDAG 29. AUGUST 
kommer Tolketjenesten til  
Døvesenteret og informerer om 
det nye som er skjedd angående 
tolking. 
 
Siden sist de var her, er nok mye 
endret, så derfor bør alle som er 
brukere av tolk møte opp  å få 
det med seg... 
Det blir nok også anledning til å 
stille dem spørsmål om det ene 
og det andre… 
 
VEL MØTT ALLE SAMMEN! 

TOMBOLA PÅ FREDAGER 
 

Vær obs på at alle tombolaer på  
Døvesenteret gjennomføres på  freda-
ger slik Tilitsmannskonferansen har 

bestemt.  
Derfor er det ikke møte  

torsdag 19. september, men 
tombola dagen etter. 

 

MEDLEMSMØTE 
Det innkalles til medlemsmøte  

torsdag 22 august kl. 20 på DØVESENTERET. 
SAK: MØTEDAG TORSDAG ELLER FREDAG? 

BARNEKLUBBEN  
ønsker dere alle en  

RIKTIG GOD SOMMER! 
Hilsen  

Vibeke, Beate og Kirsti. 



 

 
NESTE NUMMER 

 av Kontaktposten vil komme ut 
ca. 1. oktober. 

 
 

Stoff til dette nummeret  
må vi ha senest 25. september. 

BARNEKLUBBENS  
MEDLEMSLISTER 
Det er tidligere sendt ut brev til alle foreldre 
som vi vet har barn i alderen 2—14 år,. Dette 
brevet ble sendt til alle i Foreldrelaget som har 
barn og også voksne døve som har barn. 
Her setter vi ikke noe krav til hørsel eller  
definering av grad på hørselsrest. Det som teller 
er at de har et ønske om å delta på  
Fritidsklubbens sine arrangementer når det  
passer. 
Dette er en slags enkel medlemsliste vi må ha 
når vi søker om støtte om midler til drift og  
ulike aktiviteter til Fritidsklubben for døve og 
hørende barn. 
Vi vil si responsen fra foreldrene har vært god, 
og har nå en liste på 20 barn som vi har fått  
tillatelse til å stå oppført i vårt medlemsregister. 
 
Men fortsatt håper vi ar dere som IKKE har 
svart på dette brevet enda, vil gjøre det også. 
Det gjelder i alt 8 barn vi har oversikt over. 
Dersom det er noen som ikke har fått brev og 
som har barn de ønsker skal stå på denne listen, 
så er det bare å ta kontakt med Leif Gunnar. 

JO ARVE OG 
BEATE SOM ER 
NYGIFT  
MELDER: 
 
Vi har fått flere gaver 
som manglet kort som vi-
ser hvem giveren er.  
De fleste har vi klart å 
finne, men enda gjenstår 
en gave, en kakespade i sølv. Vi aner ikke 
hvem som har gitt den, og håper med  
denne henvendelsen skal klare å finne  
giveren, så vi får takket på en skikkelig 
måte. 

Leter Jo Arve  
fortvilet etter  
giveren til denne  
kakespaden tro?? 

Annonse :  
 
BUSS TIL SVINESUND FRA ÅLESUND.  
Er det mange som er interessert i å reise til Sverige for å kjøpe julemat? 
 
Vi vil prøve arrangere en busstur fra fredag kveld, med ankomst Sverige 
lørdag om dagen. Hjemreise lørdag ettermiddag\kveld, med ankomst  
Ålesund søndag om dagen. Vi kan stoppe ved Vestnes ferge kai også hvis 
det er noen  fra Nordmøre/Romsdal som vil være med.  
Vi må leie buss, pluss 2 sjåfører.  
 

Pris og tidspunkt skal dere få mer informasjon om senere.  
Dersom dere er interessert og har spørsmål, kan dere bare ta kontakt med  

Jo-Arve Furland 

Annonse :  
Er noen interessert i kurs 

 i fluefiske????? 
 
Bare ta kontakt med Jo-Arve om DU er interessert å 
lære fluefiske, så vi kan finne en dato som passer. 



 



   
 

 

Returadresse: Møre og Romsdal Døveforening, Storevågen 75, 6020 Ålesund 

 
SERVERINGSLISTE 

 
 

15. Aug:   Sissel Pedersen         -Jo Arve Furland 
22. Aug: Elisabeth Schelander -Kjell Fiskergård 
29. Aug:  Jorid Fylling               - Johan Solheim 
  5. Sept: Britt Olausen              - Harald Oppigård 
12. Sept: Tone R. Elvenes        - Vidar Farstad 
20. Sept: Beate Erga                 - Adolf Standal 
26. Sept: Elisabeth Kolvik         - Erling Fylling 
  3. Okt:  Vibeke O. Larsen        - Roger Lefstad 
10. Okt:  Cecilie Ramstad         - Martin Stavaas 
17. Okt:  Tove G. Iversen          - Rolf Arntzen 

B 

 
 
Dersom det 
ikke passer å 
servere den  
dagen du er 
oppsatt med, 
ta kontakt 
med noen 
andre på lis-
ten for å  
bytte dag. 
 

                                         AUGUST: 
 

14      :         onsdag         :         Pensjonistgruppa har møte kl. 11.30    
15      :         torsdag         :         Døveforeningen er åpen  
22 :         torsdag         :         Romsdal Døvblittseksjon har møte       
22      :         torsdag         :         MEDLEMSMØTE (Informasjon i bladet) 
23-25 :         fre-søn         :         Informasjonsmøte/samling i Hjelle        
27      :         tirsdag          :         Moldegruppa har møte     
29      :         torsdag         :         Døveforeningen er åpen (foredrag om tolketjenesten) 
31 :         lørdag           :         Turdag (Blåbærtur) arr: Barneklubben  
 

                                             SEPTEMBER: 
5        :         torsdag         :         Døveforeningen er åpen  
11      :         onsdag         :         Pensjonistgruppa har møte kl. 11.30    
12      :         torsdag         :         Døveforeningen er åpen  
13/14 :         fre/lør :          :         DATAPARTY VED ÅDAK 
19      :         torsdag         :         Romsdal Døvblittseksjon har møte       
20      :         fredag          :         Tombola Arr: Døveforeningen           
21/22 :         lør/søn          :         BARNEKLUBBEN har utflukt til Ona (Se mer om det i bladet) 
24      :         tirsdag          :         Moldegruppa har møte     
26      :         torsdag         :         Kristiansundsgruppa har møte    
26      :         torsdag         :         Døveforeningen er åpen 
28 :         lørdag           :         Barneklubb på Døvesenteret  
 

                                                        OKTOBER:  
3        :         torsdag         :         Døveforeningen er åpen  
9        :         onsdag         :         Pensjonistgruppa har møte kl. 11.30    
10      :         torsdag         :         Døveforeningen er åpen  
11/13 :         fre/søn          :         Døves Kulturdager i Stavanger   



 
 
Kjære lesere… 
 
Så er enda et nummer klart til utsending. Håper dere finner 
masse av interesse i bladet… 
Av det bladet har å by på er : 
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Møre og Romsdal Døveforening, 
Storevågen 75, 6020 Ålesund. 
 
Teksttelefon:       70 14 62 64 
Vanlig telefon:    70 14 04 35 
Telefaks:             70 15 41 69 
E-post:          mrdovf@online.no 
Leder: Lorents Ness, 
Røsslyngveien 2C, 
6011 Ålesund. 
Teksttelefon:    70 14 31 84 
Deltidsansatte: 
Organisasjonssekretær: 
Leif Gunnar Kvernberg. 
Velferdssekretær: 
E-post: velfsekr@online.no 
Elisabeth Kolvik. 
Underavdelinger: 
Ålesund Døves Aktivitetsklubb 
Leder: Harald Oppigård, 
Søre Holsmyra 6, 
6030 Langevåg. 
Teksttelefon:    70 19 37 80 
 
Ålesund Døves Bridgeklubb 
Leif Gunnar Kvernberg, 
Myrdalsveien 16, 
6011 Ålesund. 
Teksttelefon:    70 14 49 44 
 
Romsdal Døvblittseksjon 
Leder: Bjørg Halås, 
Frænaveien 61B, 
6400 Molde 
Teksttelefon:    71 25 34 42 
 
Grupper/Utvalg: 
 
Pensjonistgruppa 
Leder: Trygve Krogstad, 
6030 Langevåg 
Teksttelefon:    70 19 29 33 
 
Tegnspråkutvalget: 
Leder: Tone R. Elvenes 
Skjong 
6o50 Valderøy, 
Teksttelefon:    70 18 20 62 
 
Døves Menighet 
Leder: Tone R. Elvenes, 
Skjong, 
6050 Valderøy. 
Teksttelefon:    70 18 20 62 

TILLITM
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IKKE ADSL  

VIDEOPROJEKTOR 

FOREDRAG 
”Helse og Livsstil” 

INTERVJU  Døvblittgruppa 

Høstens aktiviteter i Døves Menighet 

VI GRATULERER: 

DØ
VES

TEV
NE  

Søndagstur  

Svømming på Moa 

Fin tur  

SERVERINGSLISTE 

MØTEPROGRAM 

  Frelsesarméen  

 + mye annet stoff TEATER  

Helse og  Rehabilitering 



 
 
 

  KONTORTID FOR VELFERDSSEKRETÆREN: 
  MANDAG OG ONSDAG KL. 10.00 - 15.00 +  
   SISTE FRE.  KVELD I MÅNEDEN 
 
  KONTORTID FOR ORGANISASJONSSEKRETÆREN 
  MANDAG  KL. 07.30 - 12.15 
  ONSDAG   KL. 07.30 - 13.30   
  TORSDAG KL 18.00  - 21.00 
  FREDAG    KL. 07.30 - 13.30  

HAR DU E-POST PRIVAT, så vil jeg gjerne ha den sendt hit.  
Jeg håper etter hvert å få bygget opp et arkiv over alle våre med-
lemmer som har E-post. Så kan jeg etter hvert sende ut informasjon 
fra foreningen via E-post etter hvert. Derfor send din E-postadresse 
til:                  
                      mrdovf@online.no 

 

 
Lørdag 7. desember kl. 19.00  

på DØVESENTERET 
 

Det blir servert julemiddag med dessert 
 kaffe og kaker  

Drikke blir å få kjøpt. 
 

Priser:             For medlemmer   kr. 300 per person 
                        Ikke-medlemmer kr. 400 per person 
 
Overnatting:  Det blir ordnet med overnatting på Baronen hotell i
                        Spjelkavik for de som ikke kommer seg hjem. 
 
Priser:             i dobbeltrom kr. 100.- per person (for medlemmer) 
                        i enkeltrom    kr. 250.- per person (     ”           ”      ) 
                        Vi dekker også reiseutgifter for medlemmer som har  
                        lang vei på samme måte som før. 
 

Av hensyn til bestilling av mat må vi ha  
bindende påmelding innen 1. desember.  

Send påmelding til kontoret på faks, E-post, eller telefon.  
Du finner nummer og adresser på førstesiden av bladet 



 
 

TILLITMANNSKONFERANSEN 
Den årlige konferansen vil bli gjennomført 9.-10. november på Døvesenteret.  
Konferansen vil denne gang gå over to dager da det legges opp til en diskusjon om nye 
inntekstmuligheter for foreningen.  
Vi har fått prosjekttilskudd fra Fylkeskommunen til å gjennomføre dette. 
 
Vi har også att kontakt med de tre største døveforeningene og vi håper de vil komme 
med en representant hver. Vi jobber også med å få inn andre forelesere. 
 
Vi kommer tilbake med mer informasjon om konferansen senere. Så dere tillitsvalgte 
må avsette denne helgen til dette møtet. 

TV-AKSJONEN 2002 - ET NYTT 
LIV 
FFO er med på årets Tv-aksjon! Pengene skal 
brukes til å bedre situasjonen for de fattigste av de 
fattige; Funksjonshemmede i Sør. 
Den 20. oktober skal tusenvis av bøssebærere ut på gatene for å samle inn peng-

er til NRKs innsamlingsaksjon som i år skal gå til funksjonshemmede i fattige land.  
 
Pengene samles inn til stiftelsen Atlas-alliansen som FFO er en del av sammen med syv andre organi-
sasjoner. Til sammen står 300 000 medlemmer i organisasjoner av funksjonshemmede i Norge bak 
denne aksjonen. 
 
Rundt omkring i hele landet forberedes nå TV-aksjonen. En vellykket TV-aksjon krever mange bøssebærere, 
slik at alle som har lyst til å gi får muligheten til å gi. Enkelte steder i landet trenger man en ekstra innsats for å 
få nok bøssebærere.  
 
Dette er en melding fra Aksjonskomiteen og de melder at det er mangel på bøssebærere i Ålesunds-
området. Så har du lyst og tid, ta kontakt med Leif Gunnar snarest, så skal jeg videreformidle  det til 
rette vedkommende. 
Hver bøssebærer tar i snitt inn 1200 kroner! Det betyr at hver bøssebærer gjør at man for eksempel 
kan bekoste nesten 5 livreddende operasjoner på barn med ryggmargsbrokk/hydrocephalus i          
Tanzania, eller gi 5 tuberkulosepasienter i Nepal livsnødvendig medisiner som gir dem - nettopp,  
et nytt liv!  

Møtet i Pensjonistgruppen onsdag 9. oktober 
hadde godt fremmøte. Som vanlig ble mat og 
kaffe servert. Tombola ble også gjennomført. 
De vedtok å støtte døveforeningen med  
kr. 1500 til kjøp av videoprojektor.  

Neste møte i gruppen blir  
onsdag 13. november. 

Siste møte blir 7. desember. 

IKKE ADSL på Døvesenteret enda 
Vi har jobbet en del med anskaffelse av ADSL her på  
Døvesenteret. Spesielt Aktivitetsklubben  har et ønske om  
dette.  
Til nå er det bare MIMER som har kommet så langt at de  
kunne tilby tilkobling. 
Men dessverre kunne vi ikke få til en pris som gjorde det  
mulig å anskaffe dette nå. 
 
Så vi må bare avvente til andre selskap får bygd ut, og håpe de 
tilbyr til en lavere pris. 



 
FOREDRAG  I 

DØVEFORENINGEN 
 

Torsdag den 31. oktober  

blir det foredrag om temaet: 

”Helse og Livsstil” 
Fysioterapeut Helene Kjersem kommer.  

 
Foredraget begynner kl 20.00. 

 

VEL MØTT ALLE SAMMEN 
 

Døvblittgruppa  har hatt en fornøyelig 
tur med Hurtigruta ”Trollfjord” lørdag 
den 28. september.  
Det var en fin båt, så vi gikk rundt for å 
se på oss rundt på båten. 
Det passet ikke for alle å være med, men 
de var likevel de fleste som kom. 
Det regnet og blåste ganske mye denne 
dagen, spesielt på tilbake turen. 
Men det viktigste var, at det var ganske 
fint innover, for da ble det opplyst over 
høyttaler om navn på fosser, fjelltopper 
og gårder innover langs med fjorden.   
Vi spiste en god lunsj på båten, og nøt så 
mye av utsikten som var mulig  
innimellom regnbygene.  
På tilbaketuren brukte vi tiden til å  
fortelle gamle historier om hvordan folk 
hadde det før i tiden. Ble inspirert av de 
gamle gårdene vi såg, der folk som bodde 
der tidligere, hadde det svært tungvint. 
Spesielt hadde Anne Bakken mye å  
fortelle fra før i tiden.  
Alt ble skrivetolket. 
 
Da båten la til kai ved Skansekaia igjen 
like før kl 18.00, var det et forrykende 
uvær med styrtregn. Alle sprang så fort 
de kunne til hver sin kant og kom seg vel 
hjem. 
Takk for samværet ! 

Velferdssekretæren 

VIDEOPROJEKTOR 
Ålesund Døves  
aktivitetsklubb har 
etter søknad hos 
TUBFRIM fått  
kr. 5000 til kjøp av videoprojektor til å ha 
på Døvesenteret. Dette er mye mindre enn 
det vi søkte om. En slik projektor koster 
ca kr. 18 000. 
Dessuten må vi ha en lerretsvegg som  
koster ca kr. 3000. 
 
Døveforeningen har sendt likelydende 
søknad til alle våre grupper og utvalg, 
samt Samarbeidsutvalget for velf.
sekretæren om å være med på et spleise-
lag. Aktivitetsklubben ville bidra med  
kr.2000. Til nå har Pensjonistgruppa sagt 
de vil støtte med kr. 1500. Bridgeklubben 
vil bidra med kr. 1000. 
Så håper vi å høre fra de andre også snart. 
Døveforeningen har ikke vedtatt noe enda,  
men vil nok bidra  med en del.  

Er det noen andre som kan hjelpe her, 
skaffe rimelig gjennom gode kontakter? 
bidrag til anskaffelse? 
En slik videoprojektor kan brukes til 
mye. Bl. annet vise tv, video på stor-
skjerm. Man kan overføre tekst fra data 
til storskjerm. Så her er mulighetene 
mange. 
Hvis vi ikke klarer å skaffe nok penger til 
kjøp, må støtten fra TUBFRIM  
returneres. 



 

INTERVJU MED ASBJØRN VESTRE. 
Velferdssekretæren spør: ” hvor gikk du på skolen?” 
Asbjørn svarer: ”Jeg gikk på Døveskolen i Trondheim 
fra 1949 – 1957. Jeg synes jeg hadde det ganske bra 
der. 
Etterpå begynte jeg på yrkesskolen i Bergen for å bli 
snekker. Jeg laget benker bord og skuffer til skap.  
Fikk så yrkesrettet attføring, men kom aldri i vanlig  
arbeid på grunn av vondt i armer og ben.   
Ble så uføretrygdet i 1992 og har siden vert det. Jeg 
jobber bare som hobbysnekker.  Ellers liker jeg å reise 
mye.  Tidligere var jeg i mange land i Europa, men 
mest har jeg vert til syden. Nå er det 2 år siden sist,  
da var jeg sammen med Inge Heen til Kanariøyene i 
Påsken.  Jeg fikk et lite slag da og var svært dårlig en 
stund.  Nå er jeg mye bedre, det går sakte framover. 
Ellers er jeg med så mye jeg kan både i Døveforeningen og Døves Menighet sine  
møter, arrangement og turer. Jeg er også med i Pensjonistgruppa selv om jeg er en 
ganske ung mann fremdeles !”  
Asbjørn er en mann med godt humør, og godt humør er viktig å ha med, når livet 
svinger i bølgedaler, -  som det gjør for oss alle.  -   
 
Takk for intervjuet ! 
 
 
 
 

VELFERDSSEKRETÆRENS ANDRE SYSLER. 
Utenom det vanlige arbeidet på kontoret, brukes mye tid til prosjektarbeid.   
Gjennom Døveforeningen er det søkt om midler fra  
Stiftelsen ”Helse og Rehabilitering”(de gir av sitt overskudd av tippemidler)    
Etter mye strev, er kontakten med et brukbart antall unge tunghørte/døvblitte blitt  
etablert , for å gi de et tilbud om å komme sammen på egne møter på Senteret her.   
3 møter er blitt gjennomført i løpet av året. Her  har vi kommet fram til hvilke tilbud de 
mangler i samfunnet og hva de har mest behov for å bli kurset i.  
Foredragsholdere til kurset, er allerede bestilt. Programmet er så å si i boks.  
Kurset går av stabelen på SAS Radisson hotellet helgen den 1.2. og 3. november.  
Antallet deltakere er antatt å bli rundt 20 – 25  personer.  
 
Vi blir 2 kursledere denne helgen i tillegg til foredragsholderene. 
 



 

FAMILIE TEATER PÅ ARBEIDEREN 
 

PUTTI PLUTTI PLOT 
 

Lørdag 30. november kl 18.00 
 

Forestillingen om ”Putti Plutti Plott” vises igjen på  
Arbeideren i Ålesund. 

De viser forestillingen mange ganger,  
men denne dagen er det med tolk. 

Prisen er  kr 110.- 
Det må settes av plasser lagt framme. Derfor må vi på  

kontoret vite hvor mange som er interessert i å gå denne  
dagen.  

Se oppslag på Døvesenteret og skriv dere på, 
ellers dere kan ringe eller sende pr. post eller E-post.   

Adressene og nummer på 1. siden av bladet. 
 

                                     Elisabeth 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ER DETTE NOE FOR DEG? 
 
 
 

Dette er et flott kurs for de som jobber i 
grupper og utvalg og har behov for  
oppdatering i organisasjonskunnskap. 
Håper dere i gruppene vurderer dette og 
melder på noen. 

Ta kontakt med Leif Gunnar  
for mer informasjon 

 
VI GRATULERER: 
 
Kristian Drabløs 
som fyller  
70 år 2.  november 
 
 

 
Det er nå full ombyggingsaktivitet her i Storevågen 75.  
Snart får vi nye naboer  rett over gangen.  
Det er et firma som heter Scan-vekt. Slik jeg har forstått det, så driver de salg og sevice 
av butikkvekter. 
De skal også leie noe av lokalene under oss til lager. 
Ellers så er det fortsatt ikke kommet nye leietakere der Nordstrand møbler holdt til. 
Som de fleste vet gikk de konkurs her i vår. 

NORGES DØVEFORBUND skal 15.-17. november gjennomføre et  
organisasjons-utviklingsseminar. 
Stedet blir SAS Radision Airport Hotell i Oslo. Fra vår forening vil leder og  
organisasjonssekretær delta. 
Temaer bli bl.a.: Prosjektarbeid i foreningene, medlemsrekruttering, kommunikasjon 
mellom forening og forbund, organisasjonsutvikling i foreningen.Det legges opp til 
mye gruppearbeid. 
Det blir også deltakere fra Danske Døves Landsforbund. 
Slik vi ser programmet så legges det opp til mange temaer som er interessante sett fra 
en lokalforenings syn. 



Høstens aktiviteter i Døves Menighet 
 

Kjære alle sammen! 
Høsten er utvilsomt kommet – så nå har vel mange alt startet vedfyringen! 
Høst er som regel en aktiv tid.  Mye skal skje på korte høstmåneder, og slik er det også i Døves Menig-
het.  Vi har nettopp vært medarrangør av basar i Volsdalen.  Det var hyggelig at flere døve var innom 
basaren hver kveld.  Vi blir sikkert med neste år også!  Litt inntekter ble det også på oss. 
 
Framover ser planen slik ut: 
 
Søndag 20.okt, kl.1100:         Gudstjeneste i Borgund kirke, Ålesund.  Kirkekaffe etterpå i Døvefore-

ningen. 
 
Søndag 27.okt, kl.1100:         Gudstjeneste i Ørsta kyrkje.  Kirkekaffe etterpå, også middag  - sannsyn-

ligvis på Viking Fjord Hotell.  Brev sendes ut til dere som bor i dette dist-
riktet, men hyggelig også om andre vil ta turen. 

 
Ons.30.okt, kl.11-14:             Åpen Kirke i Volsdalen menighetshus; velkommen til vafler, prat og 

lystenning. 
 
Søn.17.nov, kl.1100:              Gudstjeneste i Eidsvåg utenfor Molde (brev blir sendt ut, og dere skal få 

vite hvor det skal være, sannsynligvis på et bedehus denne søndagen).  
Middag etterpå i Eidsvåg.  Her blir også døveprest Lars Hana med. 

 
Søn.24.nov, kl.1100:              Gudstjeneste i Ålesund Metodistkirke.  Samarbeidstiltak mellom Volsda-

len og Metodistkirken, og Døves Menighet blir også med. 
                                               Kirkekaffe på Ynglingen etterpå. 
 
Ons.27.nov, kl.11-14:            Åpen Kirke i Volsdalen. 
 
Søn.8.des, kl.1800:                 Lysmesse i Volsdalen kirke.  Nærmere informasjon etter hvert. 
 
 
 I tillegg vil vi opplyse følgende: 
 

                                              
                                                  Hilsen døvepresten, Odd Erling 

 

  Frelsesarméen arrangerer møte for døve 
 

 Lør.16.nov. kl.1530 i Frelsesarméens lokaler i Ålesund.  Det blir mat, prat og andakt. 
 

Tirs.19.nov, kl.1900  i Frelsesarméen, Molde.  Også her uformelt samvær og andakt. 
 

Det er Knut Larsen, Oslo, som har tatt kontakt med meg om dette.  Han kan 
tegnspråk, og Frelsesarméen har hatt tradisjon for å ha arrangementer for døve. 



 
VELLYKKET DØVESTEVNE  
Fra Møre og Romsdal Døveforening deltok det ca 38 personer inkludert barn og fra 
Bergen + Sogn og Fjordane ca 12 personer i helgen  
23.-25. august på Hjelle utenfor Stryn. Familier med barn kunne innkvartere i 2 fine og 
nye hytter mens resten bodde på det over 100 år gamle og flotte hotellet i Hjelle. 
Gode mat på hotell og hyggelig samvær hele helga.  
Vi var ekstra heldige med det flotte været fredag og 
lørdag mens på søndag ble det overskyet og litt regn.  
Program for lørdagen var å velge en tur til Segestad 
fjellgård eller til Jostedalsbreen 
Nasjonalparksenter. Eller slappe av på uteterrassen ved 
hotellet.  
Turen opp til fjellgården ble litt slitsomt pga varmen og 
noen stier var bratte og glatte. (knusktørt) Men de  
fleste greide å nå frem til fjellgården ca 280 meter over 
havet. En virkelig fin plass med hus og løe.  
I løe var det gamle gjenstander som ble brukt på den tiden det var gårdsdrift der. Der 
kunne vi lese på plakater om historien fra gården.  
Odd Erling fortalte litt historie fra stedet (fra et hefte lånt fra hotellet)  Etter fjell-
turen ble det tid til lunsj på hotellet og bading i Strynevatnet etter lunsjen. Om kvel-
den hadde vi underholdning med lek og moro for både barn og voksne.  
Nåværende eier Lorents Hjelle, fortalte om hotellet sin historie. Han var 4. generasjon 
som drev dette stedet nå.  
Søndag etter frokost dro vi til Oppstryn kirke hvor døveprest 
Odd  
Erling og den lokale presten prekte. Der var det presentasjon av  
konfirmanter fra Oppstryn og dåp av 3 barn.  
Etter lunsjen på hotellet, kunne vi takke hverandre for et meget 
vellykket stevne og reise hjem med fine minner fra stedet. Nes-
te år er det folkene i Bergen som skal prøve å finne et  sted for 
det 34. stevnet. 
Vell møtt neste år!                                              KIRSTI 

      Kjellaug  Rønnestad og Magne Gaustad                         Hjelle hotell (alle bilder tatt av Gøsta Rougnø) 

Oppstryn kirke 

Segestad (våningshuset) 



 

Søndagstur  
På selveste Døves Dag søndag, 22. september var vi på en tur til Vigra  
kirke der døveprest Odd Erling holdt gudstjeneste sammen med den lokale 
presten Kjetil Frøysa. Odd Erling forrettet om at det var Døves Dag den  
dagen og mange døve møtte opp. Frøysa nevnte at vi kanskje kunne ha en 
fast gudstjeneste en gang i året på Vigra eller Valderøy i samarbeid  
mellom den lokale menigheten og Døves Menighet. 
 Tilsammen var vi rundt 30 med barn og voksne i en nesten fullsatt kirke.  
Det ble en fin gudstjeneste hvor det var dåp av et barn. Barnet ble vist 
fram for menigheten og presten Kjetil fortalte hva navnet på barnet  
betydde, og det ble en rørende stund. Etterpå var det nattverd.  
Den dagen var det høsttakkefest, og kirken var pent pyntet med greiner 
med rognebær på kirkegolvet. Framfor alteret var det mange kurver med 
frukt og grønnsaker.  
Etter gudstjenesten var det kaffe og kaker å få, blant annet kunne vi ta 
litt frukt også.  
Etterpå dro vi til Saga Stone. Kalt Stein senteret på Molneset. En dame 
som drev med å selge lysestaker i mange varianter av rullestein i kjelleren 
hjemme hos seg. Vaser av stein var det også mye av. Det var mye fint å se.  
Og vi kunne kjøpe også, men prisen var ikke av de billigste siden dette var 
håndlaget kunst. Og i hagen til damen kunne barna klappe og kose med  
harehunden som gikk i bånd. 
Deretter dro vi til Ytterland på kafe der vi kunne kjøpe middag.  
Så vi var ekstra heldige med det flotte været den dagen og hadde det ko-
selig sammen.  

Kirsti 

Her står Inger Anne , Sissel 
og Ingvild og studerer lyse-
stakene på  Senteret 



 

 
NESTE NUMMER 

 av Kontaktposten vil komme ut 
ca.  

10. desember 
 

Stoff til dette nummeret  
må vi ha senest 5. desember.   

Svømming på Moa.  
Lørdag 19. oktober  kl 12:00. Badetid 1 time.  

Vi vil gjerne få vite hvem som kommer derfor trenger vi påmelding  
innen torsdag 17. oktober til Kirsti. mobil. 91795317.  

Foreldre eller støttekontakt har ansvaret for sitt barn i svømmetiden. 
Gratis for alle. Etterpå drar vi ut og spise.  

Hvor det blir er det ikke bestemt i skrivende stund.  
 

Hilsen Barneklubben 

Fin tur.  
Barneklubben skulle egentlig ha "blåbærtur" lørdag 31. august på  
Dragsundet. Men på grunn av den fine sommeren vi hadde i år, ble  
blåbærene tidlig modne og i slutten av august var det lite eller ingen  
blåbær igjen.  
Så da  valgte vi å ta turen til Tueneset i stedet.  
Været var ikke det beste den dagen, men 6 voksne og 8 barn møtte opp på 
parkeringsplassen på Tueneset. Vi startet turen til fjøra og deretter til 
krabbedammen. Der kunne barna leke litt før vi fortsatte turen opp der 
det var en krigsminne plass. Vi gikk på mange spennende og fine stier til vi 
fant en plass der vi kunne grille pølser. Barna utforsket og klatret i  
området som tidligere ble brukt til forsvar under krigen. Utflukten varte i 
vel 3 timer. Da bestemte vi å gå tilbake til krabbedammen igjen før vi  
reise hjem.  

Vi var heldig da det nesten ikke 
var regn så lenge vi var på  
Tueneset. Det blåste riktignok 
men sola gløttet fram av og til. 
Men med det samme vi kjørte 
hjemover,  kom striregnet.  
Da synes vi at vi hadde vi flaks...  

 
Kirsti    
********** 



   
 

 

Returadresse: Møre og Romsdal Døveforening, Storevågen 75, 6020 Ålesund 

 
SERVERINGSLISTE 

 
 

17.okt:       Tove G. Iversen                    -Rolf Arntzen 
25.okt:        Annlaug Berg                      -Jørn Håvar Iversen 
31.okt:        Mette Standal                      -Tore Kolvik 
07.nov:       Kirsti F Lefstad                    -Johan Solheim 
14.nov:       Torbjørg Fiskergård             -Asbjørn Vestre 
22.nov:       Anna Oppigård                    -Lorents Ness  
28.nov:       Inger Anne Krogstad            -Viggo Elvenes 
05.des:       Sissel Pedersen                  -Tor Inge Gausnes 
 
 

B 

 
 
Dersom det 
ikke passer å 
servere den  
dagen du er 
oppsatt med, 
ta kontakt 
med noen 
andre på lis-
ten for å  
bytte dag. 
 

                                                      OKTOBER:       
17  : torsdag     :    Døveforeningen er åpen         
19 :   lørdag  :    :    Barneklubben har svømmedag  
24  : torsdag     :    Romsdal Døvblittseksjon har møte  
25  : fredag  :    :    Tombola Arr: Døveforeningen         
29  : tirsdag :    :    Moldegruppa har møte   
31  : torsdag     :    Døveforeningen er åpen         
                            NOVEMBER:     
 
7    : torsdag     :    Døveforeningen er åpen         
9    : lørdag  :    :    Tilitsmannskonferanse  på Døvesenteret 
13  : onsdag     :    Pensjonistgruppa har møte kl. 11.30       
14  : torsdag     :    Døveforeningen er åpen         
21  : torsdag     :    Romsdal Døvblittseksjon har møte  
22  : fredag  :    :    Tombola Arr: Døveforeningen         
26  : tirsdag :    :    Moldegruppa har møte   
28  : torsdag     :    Kristiansundsgruppa har møte        
28  : torsdag     :    Døveforeningen er åpen         
30  : lørdag  :    :    Barneklubben arr. JULEKOS på Døvesenteret        
                            DESEMBER:     
 
5    : torsdag     :    Døveforeningen er åpen 
7    : lørdag  :    :    Juleavslutning på Døvesenteret kl. 19.00        
11  : onsdag     :    Pensjonistgruppa har Juleavslutning kl. 11.30         
 


